
 

Resultatenoverzicht raadsvergadering 

   

Raadsavonden 9 en 15 mei 2023 - Oordeelsvorming  

    
Wat brengt dit overzicht in beeld: 

- door de raad genomen besluiten; 
- toelichting en door het college van B&W gedane toezeggingen;  

 
Onderdeel: Agendapunten 

AP  Korte omschrijving agendapunt POHO 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W 

9 mei 2023 

1. 

 

Opening 

 

 Om 19.30 uur. De vergadering wordt voorgezeten door mevr. Van Dongen-
De Kruijf. 
 
De raad neemt afscheid van interim-raadsadviseur Henny 
van Soest. 
 

2. Vaststellen definitieve agenda 

 

 De agenda wordt vastgesteld.  

3. Informatieronde    
3.1 Vragenhalfuur MG 

 
 
 
 
 
 
JR 
 
 
 
 
 
 
 
JR 
 
 
 
 

1. De heer Tros (Senioren 
Veldhoven) inzake 
Biodiversiteit 

 
 
 
 

2. De heer Van der Velden 
(GBV) inzake 
Bereikbaarheid Habraken 

 
 
 
 

 
3. De heer Bolsius (CDA) 

inzake Kerkenvisie en 
herbestemming kerken 

 
 

Weth. Giesbertz licht gemotiveerd toe dat de gemeente 
Veldhoven vasthoudt aan het reguliere maaibeleid binnen 
het kader van groenbeheer op ecologische wijze. De heer 
Coppens (Senioren Veldhoven) verzoekt om middenstroken 
te maaien. Weth. Giesbertz zegt toe dit na te gaan.  
 
 
Weth. Rooijakkers licht toe dat het college bij openbaar 
vervoerder Hermes op diverse manieren aandacht vraagt 
voor de bereikbaarheid van Habraken met het openbaar 
vervoer. Hij legt uit dat Hermes bedrijventerrein Habraken 
als arbeidsextensief is en op dit moment niet bereid is een 
busverbinding aan te leggen. Het college zal zich hiervoor 
blijven inspannen.  
 
Weth. Rooijakkers licht toe dat Monumentenhuis Brabant 
bezig is met het opstellen van de Kerkenvisie en dat 
bescherming van erfgoed/monumentale panden niet via 
deze visie verloopt. Het college werkt toe naar een 
gemeentelijke monumentenlijst. Weth. Rooijakkers geeft 
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CvB 
 
 
 
 
CvB/ 
MG 

 
 
 
 
 
 
 
 
4. De heer Simonse (D66) 

inzake Ontwikkelingen 
woningbouw 

 
 
5. De heer Van der Molen 

(D66) inzake Energietoeslag 
 

aan dat er permanent sprake is van informatievoorziening 
op diverse wijzen. Hij geeft eveneens aan dat hij van 
mening is dat aan alle drie de elementen van de bedoelde 
motie is voldaan (contact, onderzoek, meewerken). De heer 
Bolsius concludeert dat er sprake is van een verschil van 
inzicht en dat de fractie van het CDA aandacht zal blijven 
vragen voor dit onderwerp.  
 
Weth. Van Brakel licht gemotiveerd toe waarom in onze 
regio vooralsnog geen zorgen zijn omtrent opschorting van 
bouwprojecten, ondanks de landelijke ontwikkelingen. 
 
 
Weth. Van Brakel geeft aan dat de huishoudens met een 
inkomen tot 130% van het sociaal minimum zijn bereikt met 
de maatregel. De categorie daarboven is deels bereikt. In 
BURAP-II wordt hierop teruggekomen. 
Weth. Giesbertz geeft aan dat de warme kamers nog niet 
zijn geëvalueerd, maar dat het college in geval van 
noodzaak hiertoe ook komend jaar weer wil overwegen om 
dit aan te bieden samen met de samenwerkingspartners.  
 

3.2 Mededelingen vanuit de raad over de 
regionale samenwerkingsverbanden 
e.a. 
 

 De heer Saris heeft een 
mededeling vanuit de 
Raadswerkgroep borging 

Naar aanleiding van het rapport van de Rekenkamer ‘Naar 
meer doorwerking van RKC onderzoeken’ waarvan de 
aanbevelingen op 4 oktober 2022 door de raad zijn 
overgenomen, is een Raadswerkgroep Borging ingesteld. De 
heer Saris treedt op als woordvoerder van deze werkgroep. 
De raadswerkgroep heeft geconcludeerd dat de raad één 
keer per jaar (voor het zomerreces) via een 
raadsinformatienota geïnformeerd moet worden over de 
stand van zaken van de uitwerking van aanbevelingen uit 
rekenkameronderzoeken. Ook de werkwijze van de 
Rekenkamer is gewijzigd. 
De heer Saris zal de informatie hierover via de griffie met de 
raad delen. 
 

3.3 Mededelingen vanuit het college van 
Burgemeester & Wethouders  

 
 
 

Wethouders Stroeks heeft een 
mededeling inzake het 
Eindhovens Psychologisch 
Instituut 

Weth. Stroeks informeert de raad dat er 7 Veldhovense 
jeugdigen in behandeling zijn bij het Eindhovens 
Psychologisch Instituut. Vanwege faillissement probeert de 
curator tot een doorstart te komen met nieuwe partijen. 
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 Voor de komende 4 weken is de behandeling van de 
jeugdigen gegarandeerd. De gemeente onderzoekt de 
mogelijkheden mocht een doorstart niet mogelijk blijken. 
Weth. Stroeks zegt toe, naar aanleiding van een vraag van 
de heer Bolsius (CDA), dat de raad wordt geïnformeerd als 
er financiële onregelmatigheden aan het licht komen. Dit 
wordt momenteel nog onderzocht.  
 

4. Artikel 42 vragen 

 

 
 
 

Er zijn geen beantwoorde art. 
42 vragen 

 

5 Spreekrecht Burgers 

 

 Er zijn geen insprekers  

6. Raadsvoorstellen 

 

   

6.1 Vaststellen Kadernota grondbeleid 

2023 
JR De oordeelsraad adviseert dit 

agendapunt als bespreekstuk 

te agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 6 juni 
2023 
 

Diverse fracties hebben vragen over de instrumenten 
zelfbewoningsplicht en erfpacht. Ook zijn er vragen over de 
insteek van het grondbeleid in relatie tot het houden van 
regie en een pro actieve houding, de maatschappelijke 
opgaven, het faciliteren van nieuwe bedrijven, et cetera. 
 
Weth. Rooijakkers zegt toe een technische vraag van 
Senioren Veldhoven over hoe het zit met de natrekking van 
gebouwen bij een erfpachtconstructie met de gemeente, 
schriftelijk te zullen laten beantwoorden. 
 
De fractie van GBV wil dit agendapunt als bespreekstuk 
terug zien op de agenda van de besluitvormende 
raadsvergadering, met name vanwege de vragen over 
regievoering versus faciliterend grondbeleid en over 
erfpacht. De overige fracties willen het agendapunt als 
hamerstuk agenderen voor de besluitvormende 
raadsvergadering.  
 

6.2 Accorderen Korte Termijn 

Maatregelen Randweg A2 

Eindhoven 

JR De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als bespreekstuk 

te agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 6 juni 
2023 

De fractie van D66 geeft aan dat zij nog een technische 
vraag zal indienen. Naar aanleiding van de beantwoording 
van de technische vraag zal de fractie zich beraden of dit 
agendapunt wat hen betreft toch als hamerstuk 
geagendeerd kan worden voor de besluitvormende 
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 raadsvergadering. Vooralsnog wil zij dit agendapunt als 
bespreekstuk terug zien op die agenda.  
 
Dit geldt ook voor de fractie van Senioren Veldhoven. De 
heer Van Hulst zal vragen over de financiële onderbouwing 
schriftelijk indienen.  
 
Een opmerking van mevr. Van Hulst (Senioren Veldhoven) 
over minachting van de raad als gevolg van het niet 
beantwoorden van een vraag uit de raad aan de wethouder, 
wordt geagendeerd voor de eerstvolgende vergadering van 
het presidium.  
 

6.3 Vaststellen Lokale Inclusie Agenda 

Veldhoven: Uitwerking van het VN-

verdrag handicap  

HS Dit agendapunt wordt niet 
geagendeerd voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering van 6 juni 
2023. Dit onderwerp zal op een 
later moment opnieuw aan de 
raad worden aangeboden ter 
oordeels- en besluitvorming.   

Diverse fracties spreken uit het voorstel onvoldoende 
concreet en gestructureerd te vinden. Ondanks dat de 
fracties van D66, CDA en Hart voor Veldhoven uitspreken 
het te betreuren als er vertraging optreedt in de 
besluitvorming over dit onderwerp, geeft weth. Stroeks aan 
dat hij onvoldoende draagvlak voelt voor het stuk. Hij trekt 
het stuk om die reden terug. De oordeelraad stemt ermee in 
om dit agendapunt niet te agenderen voor de 
besluitvormende raadsvergadering van 6 juni 2023. Het 
onderwerp zal op een later moment opnieuw aan de raad 
worden aangeboden ter oordeels- en besluitvorming.  
 

 
Schorsing: 

De oordeelsvormende raadsavond wordt geschorst om 23.00 uur en wordt hervat op maandag 15 mei om 19.30 uur. 
 
6.4 Vaststellen zienswijzen over de 

begrotingen 2024 van vier GR'en 

en 3 begrotingswijzigingen 2023 

JR De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als bespreekstuk 

te agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 6 juni 
2023 
 

De VVD geeft aan nader te willen kijken naar een door de 
Helmondse VVD toegezonden beantwoording van technische 
vragen over Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s. Dit 
heeft betrekking op de VRBZO. Wellicht leidt dit stuk nog tot 
technische vragen vanuit de Veldhovense VVD.  
 
Het CDA wil dit agendapunt eveneens geagendeerd zien als 
bespreekstuk. Deze fractie wil zich beraden op het eventueel 
aanscherpen van de formuleringen in de zienswijzen.  
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Ook Hart voor Veldhoven wil dit onderwerp nog bespreken in 
de fractie, en wil dit als bespreekstuk geagendeerd zien. 
 
Mocht het standpunt van (een van genoemde) fracties 
wijzigen, dan laat zij de griffie weten dat dit agendapunt wat 
hen betreft toch als hamerstuk kan worden geagendeerd. 
Indien alle genoemde fracties tot dit standpunt komen, 
wijzigt het advies van de oordeelsraad van bespreekstuk 
naar hamerstuk. 
 

6.5 Zienswijze op concept 

werkprogramma en begroting MRE  

MD De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als hamerstuk te 
agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 6 juni 
2023 
 

De heer Van de Looij treedt op als woordvoerder van de 
raadswerkgroep regionale samenwerking die de 
voorliggende zienswijze heeft voorbereid. Vanuit alle fracties 
is er veel steun voor deze zienswijze.  
 
De fractie van Hart voor Veldhoven heeft technische vragen 
over dit agendapunt. Poho Delhez zegt toe deze vragen 
schriftelijk te laten beantwoorden. 
Het betreft de volgende vragen: 
 

1. Transitie voedselketen: Wat doet Veldhoven hierin? 
Worden initiatieven vanuit de samenleving hierin 
omarmd of kritisch bekeken? 

2. Breedbandregio: Hoe is het mogelijk dat in hele delen 
van Veldhoven nog steeds geen glasvezel ligt? 

3. RHCe (pagina 34): Waarom levert de gemeente 
Laarbeek geen bijdrage? 

 
6.6 Eerste bestuursrapportage 2023 JR De oordeelsraad adviseert dit 

agendapunt als bespreekstuk 

te agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 6 juni 
2023 
 

De fractie van GBV kondigt aan op een later moment (bij de 
jaarrekening) te willen bekijken of een incidentele teruggave 
van de eerder besloten OZB-verhoging mogelijk is, nu de 
gemeente een aanzienlijk incidenteel voordeel zal hebben in 
2023. 
De fractie van GBV heeft berekend dat dit om een bedrag 
van ongeveer € 650.000 zou gaan en vraagt de poho of dit 
bedrag klopt voor wat betreft de extra OZB-verhoging. 
Wethouder Rooijakkers zegt toe deze technische vraag 
schriftelijk te laten beantwoorden.  
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Vrijwel alle fracties spreken de wens uit om meer toelichting 
te krijgen, met name bij de onderdelen in de BURAP die op 
groen staan. Vanwege de wijze van formuleren van de 
indicatoren en de beknopte toelichting op “groene 
onderdelen” levert het weinig informatie op. Het college 
onderkent dit en zegt toe te zullen kijken naar de 
indicatoren en waar mogelijk te verbeteren door meer 
consistentie en een betere toelichting te bieden.  
 
De fractie van Senioren Veldhoven stelt diverse (technische) 
vragen. Een aantal wordt tijdens de vergadering 
beantwoord. Wethouder Rooijakkers zegt toe de nog niet 
beantwoorde vragen schriftelijk te (laten) beantwoorden. 
Het betreft de volgende vragen: 
 

1. Senioren Veldhoven ziet in de BURAP diverse 
verkapte aanvragen voor nieuwe budgetten (ter 
hoogte van zo’n € 750.000) en is van mening dat 
deze aanvragen separaat ingediend hadden moeten 
worden. Senioren Veldhoven vraagt de mening van 
de wethouder hierover. 

2. Programma 0: Hierin zit een aanvraag van € 170.000 
voor de Visie op Veldhoven, een Visie op het sociaal 
domein en het gesprek met Veldhoven. Is hiervoor 
niet voldoende expertise binnen de eigen organisatie 
aanwezig? 

3. Programma 0: Waarom staat in dit programma geen 
budget vermeld voor de gemeenteraad zelf? Is dit 
budget er? 

4. Benodigde middelen plan van aanpak 
informatiebeheer: 275.000,00 nadeel: Bij een nadeel 
is er geen werk uitgevoerd; kan de wethouder 
aangeven hoer groot de achterstand inmiddels is en 
of er in financiële zin nog andere bijstellingen nodig 
zijn? 

5. Programma 1: Maatregelen kermissen, € 25.000 
gereserveerd voor onvoorziene maatregelen. Gaan 
wij dit betalen voor mensen die iets niet goed doen? 



7 /  8 

6. Programma 2: Waarom wordt de verbinding Peter-
Zuidlaan-Julianastraat niet vermeld? Gaat het wel 
door? 

7. Programma 3: € 240.000 voor uitbesteding 
industriegebied De Run. Welke expertise heeft de 
gemeente zelf in huis om deze aanvraag te 
verminderen? 

8. Programma 7: riool Peter-Zuidlaan-Julianastraat. 
Moet dit los worden gezien van de reconstructie of 
gaat het toch dit jaar beginnen? 

 
Wethouder Rooijakkers en de voorzitter spreken het verzoek 
uit om technische vragen voorafgaand aan de vergadering 
schriftelijk te stellen.  
 
Alle fracties, op Senioren Veldhoven na, wenst dit 
agendapunt als hamerstuk te agenderen voor de 
besluitvormende raadsvergadering. Dit betekent dat het 
vooralsnog als bespreekstuk wordt geagendeerd. Indien het 
standpunt van de fractie van Senioren Veldhoven wijzigt, 
laat zij dit de griffie weten en wordt dit agendapunt alsnog 
als hamerstuk geagendeerd.  
 

6.7 Instellen gemeentelijke 

ombudsman  

MD De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als hamerstuk te 
agenderen voor de 
besluitvormende 
raadsvergadering op 6 juni 
2023 
 

De fracties van GBV en VVD uiten zich kritisch over de nut 
en noodzaak van de overgang van de Nationale Ombudsman 
naar de Lokale Ombudsman. Desalniettemin concludeert de 
oordeelsraad dit agendapunt als hamerstuk te agenderen 
voor de besluitvormende raadsvergadering. De fractie van 
Hart voor Veldhoven doet dit met inachtneming van de 
toezegging van poho Delhez dat in de functieomschrijving 
van de Lokale Ombudsman wordt meegenomen dat deze 
samen met de ambtelijke organisatie in het jaarverslag 
rapporteert wat voor klachten zijn binnengekomen bij de 
gemeente en hoe hiermee is omgegaan, mits dit juridisch 
mogelijk is.  
 

6.8 Vaststellen Archiefverordening 

Veldhoven 2023 

JR De oordeelsraad adviseert dit 
agendapunt als hamerstuk te 
agenderen voor de 
besluitvormende 
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raadsvergadering op 6 juni 
2023 
 

7. Sluiting  De voorzitter sluit de 
vergadering om 22.20 uur 
 

 

 


